
 

 

 

 Protokoll 

 Datum  

 2019-10-15  

Ungdomsrådet 
 

 
 

Ungdomsrådet 2019-10-14 

Tid:  måndagen den 14 oktober kl. 17.30 - 19.30    

Plats: Övergranssalen kommunhuset 

Fika i vinterträdgården  

 

 
Ärenden   

1. Liselotte Grahn Elg öppnar mötet 

2. Val av ordförande och sekreterare 

Rasmus Kraftelid, ordförande och Charlotta Carlsson, sekreterare 

3. Förra protokollet från den 3 september, godkändes och lades till 

handlingarna 

4. Ulla Lindroth från gata park var inbjuden för att berätta om deras arbete. 

Berättade om den Bro som skulle byggas vid dammen vid gamla Bålsta 

då det kommit upp tidigare som en fråga i rådet. Vidare berättade hon 

om belysning som kommunen har ansvar för och de områden som olika 

samfälligheter ansvarar för. Detta på föranledd fråga om otrygga platser 

i Hagviken och Torresta som inte är kommunal mark. Vidare berättade 

Ulla att kommunen sanerar klotter från kommunens anläggningar. De 

kan även sanera andras ytor, eller påkalla att de själva bör sanera. Vilket 

de gör om det finns rasistiska eller sexistiska saker som står där. Men i 

grunden är det den som äger anläggningen som ska se till att det saneras.    

5. Ett arbete de håller på med är att göra alla skolvägar trygga och säkra.  

6. Carlos Rochas var inbjuden men hade inte möjlighet att komma. Han 

arbetar på swedenresearch med att studera och analysera kommuners 

och myndigheters arbete med social hållbarhet. 

7. Anna Stendin från Antidiskrimineringsbyrån i Uppsala berättade om 

deras verksamhet och delade ut en bok som varje skolas elevråd fick. 

Boken handlar om praktiskt arbete med lika rättigheter i skolan. Hon 

gick igenom vad en kan göra mot diskriminering i vardagen och 

diskrimineringslagens kapitel 2 om att skolor måste arbeta med dessa 

frågor. Vidare berättade hon att politisk åskådning inte är en av 

diskrimineringsgrunderna i Sverige. Vidare generellt berättade hon att 

lagen tillåter att missgynna om det finns saklig grund. Exempel hon tog 

var olika ålder för att komma in på krogen och maskeringsförbudet.  

8. Frågor från tidigare: Liselotte berättade att Futurum ska stå klart 2021. 

När det gäller balen har rektorerna sagt ifrån att ingen tid ska läggas på 

balen då det tar tid från undervisning. Det är inte pengar som är orsak till 

att skolorna inte kan arbeta med frågan. Enligt Liselotte finns ett 

föräldrainitiativ som kommer att arbeta vidare med Balen att den blir av. 

En multi sportarena planeras troligen klar 2022.  

9. Rapport från pizzamöte med Elin. De pratade om att alla från 

ungdomsrådet alltid ska få komma på Demokratidagen.  

10. Frågor angående demokratidagen 

Ungdomarna fisk teckna sig på en lista om deltagande på demokratidag. 

De fick anmäla intresse att fortsätta vara med i ungdomsrådet. 
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11. Nästa ungdomsråd blir med nya ungdomsrådet tisdag den 19 november, 

de som anmält intresse idag och på Demokratidagen.  

12. Övriga frågor 

- Det berättades lite kort om Danmarksresan, vänort. 

       

 

 


